
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR XX/20

z obrad  XX nadzwyczajnej  sesji  Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 24
lipca 2020 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 13 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 1530.
Sesję zakończono o godzinie 1640.

Protokołowała:  Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Maciorowski Robert
  5. Motus Marek
  6. Olszewska Ewa
  7. Perkowski Wiesław
  8. Szumska Elżbieta
  9. Wiśniewski Karol
10. Wudarczyk Beata Ewa
11. Wysocki Sławomir Andrzej
12. Zwolińska Beata
13. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na sesji:

1. Jankowska Anna Hanna
2. Organek Henryk

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy
2. Tyszka Jerzy – Zastępca Wójta 
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy



Proponowany porządek obrad:

  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
  2. Przedstawienie porządku obrad.
  3. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
  4. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2020 
      rok.
  5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
      Prognozy Finansowej gminy Grajewo na lata 2020 – 2033.
  6. Wolne wnioski.
  7. Zamknięcie obrad.
                                                                                   

Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał radnych, pana Wójta, panią Skarbnik oraz pracowników Urzędu Gminy
biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  13  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
  

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  radni  zgłaszają  wnioski  o  uzupełnienie  bądź
zmianę porządku obrad ?
W  związku  z  tym,  że  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady
stwierdził,  że  dzisiejsza  sesja  przebiegać  będzie  według  zaproponowanego
porządku obrad.

Głos zabrał pan Wójt, który witając wszystkich na  sesji stwierdził, że 
dzisiejsza sesja jest sesją nadzwyczajną,  zwołaną na telefon i, ze względu na
zaistniałą sytuację epidemiologiczną, bez udziału sołtysów wsi.

Ad . 3 .

2



Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  zabierając  głos
poinformował, że około 10 sierpnia b.r. odbędzie się kolejna sesji Rady Gminy i 

jeśli  nie  nastąpi  pogorszenie  sytuacji  epidemiologicznej,  sesja odbędzie  się z
sołtysami wsi.
Następnie pan Wójt poinformował zebranych, że od poniedziałku Urząd Gminy 
będzie funkcjonował  już normalnie, jednak interesanci będą wchodzić w 
maseczkach, przeprowadzając dezynfekcję rąk.

W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt, odnosząc się do projektu 
uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych przedstawił 
propozycję zaliczenia ogólnie 15 dróg gminnych  usytuowanych w 
miejscowościach: Koszarówka, Toczyłowo i Konopki do dróg gminnych, po 
czym kolejno omówił wykaz proponowanych dróg – ich przebieg i położenie na 
poszczególnych działkach.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr 118/XX/20 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 4 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  poinformował
zebranych, że:
- gmina otrzymała dofinansowanie ze środków PFRON z przeznaczeniem na
zakup autobusu do przewozu osób niepełnosprawnych z terenu naszej gminy,
-  gmina  uzyskała  pomoc  finansową  z  Województwa  Podlaskiego  z
przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego i umundurowania dla
jednostek OSP,
- otrzymano także dotację za wykonanie zadań na rzecz powszechnego spisu
rolnego, który odbędzie się w roku bieżącym,
- pozyskano dofinansowanie na realizację projektu p.n. „ Rozszerzenie oferty
edukacyjnej Przedszkola w Rudzie”, który realizowany jest w ramach Programu
Operacyjnego Województwa Podlaskiego, 
- gmina otrzymała dofinansowanie na realizację projektu p.n. „Zdalna szkoła-
wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego”
II  edycja  w ramach  pozyskanego  dofinansowania  z  Programu  Operacyjnego
Polska Cyfrowa,
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-  w  ramach  rezerwy  części  oświatowej  subwencji  gmina  otrzymała
dofinansowanie  wyposażenia  w  pomoce  dydaktyczne  z  przedmiotów
przyrodniczych w Szkole Podstawowej w Białaszewie, 

-  gminie  przyznano  dofinansowanie  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Białymstoku  na  usuwanie  wyrobów
zawierających azbest z terenu gminy Grajewo,  

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która
przedstawiła  zebranym  propozycje  zmian  w  budżecie  gminy  na  2020  rok
polegających  na  zwiększeniu  dochodów  o  kwotę  w  wysokości  563.541,00
złotych oraz dokonaniu zwiększenia  wydatków o kwotę 564.241,00 złotych i
zmniejszeniu wydatków o kwotę 700,00 złotych, po czym je kolejno omówiła.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie, w wyniku którego Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
119/XX/20 w sprawie zmian w budżecie gminy Grajewo na 2020 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 5 .

Przewodniczący  Rady  ponownie  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która
przedstawiła  zebranym  propozycje  wprowadzenia  zmian  w Wieloletniej
Prognozie  Finansowej gminy Grajewo na lata 2020 – 2033 wraz z prognozą
kwoty długu i spłat zobowiązań na te lata polegające na zaktualizowaniu 
wartości  do wysokości  wynikających z uchwały budżetowej  po zmianach na
dzień 24 lipca 2020 roku.
Poza tym wprowadzono do realizacji w ramach przedsięwzięć zadanie p.n.
„Rozszerzenie oferty edukacyjnej Przedszkola w Rudzie”, która przewidziana
jest do realizacji w latach 2020-2023.

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie, w wyniku którego Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
120/XX/20 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy
Finansowej gminy Grajewo na lata 2020 – 2033. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad . 6 .

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrali:
- pan Wójt poinformował, że pan Sekretarz jest  nadal na leczeniu, dalej nie
przebywa w pracy,
- na zadane przez radnego – pana Perkowskiego W. pytanie pan Wójt dokonał
wyjaśnień o składowaniu i późniejszym odbiorze folii rolniczej,
-  pan  Wójt  poinformował,  że  gmina  złożyła  wniosek  o  uzyskanie
dofinansowania  na  remont  -  modernizację  na  cele  świetlicowe  dworku  w
Kurejwie.  Wniosek  pozytywnie  został  oceniony  przez  LGD,  jednak  Urząd
Marszałkowski  ocenił  go  negatywnie  uzasadniając  tym,  że  wszystkie  takie
obiekty,  które  należą  do  zabytków  w  ramach  tzw.  programu  dziedzictwa
kulturowego  nie  do  końca  zaliczają  się  do  działalności  świetlicowej.  Gmina
będzie się odwoływać i ponownie te środki będzie próbowała aplikować. 
W chwili obecnej nie można tych pieniędzy przeznaczyć na inne cele związane
ze świetlicami i placami zabaw.
W związku z powyższym temat przesuwa się w czasie.
-  pan  Wójt  poinformował,  że  przygotowywane  są  wnioski  o  uzyskanie
dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych w wysokości 50% na drogi:
Białaszewo-Sojczynek,  Toczyłowo,  Konopki,  Cyprki,  Popowo.   Są  to  drogi
gminne,  na  które  opracowane  są  dokumentacje  techniczne,  a  przewidziana
realizacja -to lata 2022-2033.

Ad . 7 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za udział  w posiedzeniu zamykając XX nadzwyczajną sesję Rady
Gminy Grajewo.

                               
                                 Na tym protokół zakończono.

 Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady
 
 Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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